



ECTA Round Dance Coordinator Stefan und Nicolette Burger

e-Mail: round-dance-coordinator@ecta.de

News from Round Dance Coordinator

Hello dear dancers,

in June I was, with a large majority, as round dance coordinator for the next 2 years. In this task, I actively supported by my wife.

I would like to end today's edition of the Bulletin, to use just to introduce myself.

I started with the Square Dance 1992 at the Swinging Landavians I have founded with. There I also met my wife Nicolette. Together we learned at Truck II in Heidelberg until A2 and C1 are now graduated.

Following the conclusion of our round dance class, we were for the first time in 1997 the rhythm rounds in Mannheim graduated.

Due to our professional development and to our children, we unfortunately had to pause for a few years.

So it came to pass that we 2010 at the rhythm rounds a second attempt started and closed, as one of the first class in the new ECTA Step Level A.

Neues vom Round Dance Coordinator

Hallo liebe Tänzerinnen und Tänzer,

im Juni wurde ich, mit großer Mehrheit, als Round Dance Coordinator, für die nächsten 2 Jahre, gewählt. Bei dieser Aufgabe werde ich aktiv von meiner Frau unterstützt.

Ich möchte die heutige Ausgabe des Bulletins, dazu nutzen, um mich kurz vorzustellen.

Begonnen habe ich mit dem Square Dance 1992 bei den Swinging Landavians, die ich mit gegründet habe. Dort habe ich auch meine Frau Nicolette kennengelernt. Gemeinsam lernten wir bei Truck II in Heidelberg bis A2 und sind mittlerweile C1 graduiert.

Nach Abschluss unserer Round Dance Class, wurden wir 1997 das erste Mal bei den Rhythm Rounds in Mannheim graduiert.

Aufgrund unserer beruflichen Entwicklung und unserer Kinder mussten wir leider einige Jahre pausieren.

2011 I, together with my wife, the cue is more specifically from the beginning. Now is our great daughter also as active cuer and enriched us with her young views.

We cue is more specifically and dances with the Happy Foot e.V. in Frankenthal (Pfalz).

As a coordinator i ressonanz and suggestions from the pages of the dancers.

We are looking forward to your ideas.
round-dance-coordinator@ecta.de

CU in a circle or square :)
Stefan & Nicolette citizens

So kam es, dass wir 2010 bei den Rhythm Rounds einen zweiten Versuch starteten und schlossen, als eine der ersten Class, im neuen ECTA Step Level A ab.

2011 habe ich, zusammen mit meiner Frau, das cuen angefangen. Mittlerweile ist unsere große Tochter auch als Cuen aktiv und bereichert uns mit Ihren jugendlichen Ansichten.

Wir cuen und tanzen bei den Happy Foot e.V. in Frankenthal (Pfalz).

Als Coordinator wünsche ich mir Resonanz und Anregungen von Seiten der Tänzer zu erhalten.

Wir freuen uns auf Eure Ideen.
round-dance-coordinator@ecta.de

CU in a circle or square :)
Stefan & Nicolette Burger

